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Protokół Nr XLIV/2017 

z XLIV Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 28 grudnia  2017 r. w siedzibie Ośrodka Kultury i Rekreacji  w Strykowie  

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności, 

przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności, 

sołtysi wg listy obecności, 

osoby zaproszone wg listy obecności. 

 

 Ad pkt. 1 Otwarcie obrad XLIV Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica o godz. 10.05 otworzył 

XLIV  sesję  i po powitaniu wszystkich obecnych na sali stwierdził, że zgodnie z listą 

obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu 

rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 

Podczas otwarcia XLIV sesji nieobecny radny Sylwester Kacprzak. 

 

Ad pkt. 2 Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z 

wiceprzewodniczących Rady Miejskiej  w Strykowie. 

Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad Wiceprzewodniczącemu RM w 

Strykowie  Grzegorzowi Kozłowskiemu. 

 

Ad. pkt 3 Przyjęcie porządku obrad. 

1. Otwarcie obrad XLIV sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków 

na lata 2018-2029, 

2) w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stryków na 2018 rok: 

a) przedstawienie projektu budżetu Gminy Stryków  na 2018 rok wraz z wnioskami 

wypracowanymi przez merytoryczne Komisje RM w Strykowie, zaakceptowanymi 

przez Burmistrza Strykowa oraz uzasadnieniem Burmistrza Strykowa, 

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi do projektu  budżetu 

Gminy Stryków na 2018 rok, 

c) przedstawienie opinii Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego RM w Strykowie do 

projektu budżetu Gminy Stryków  na 2018 rok, 

d) głosowanie nad wnioskami wypracowanymi przez merytoryczne Komisje RM w 

Strykowie, 

e) jawna debata budżetowa, 

f) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stryków na 

2018 rok. 

6. Podjęcie uchwał: 
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a) w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2017 rok 

oraz zmiany planu finansowego Zakładu Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej w Strykowie na 2017 rok, 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na 

lata 2017-2027, 

c) w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z końcem roku 

budżetowego 2017, 

d) w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowych z budżetu Gminy 

Stryków na przedsięwzięcia inwestycyjne służące ochronie powietrza, 

e) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części obszaru miasta Strykowa. 

7. Interpelacje i zapytania. 

8. Wolne wnioski i sprawy różne. 

9. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

10. Zamknięcie obrad. 

Głosowanie nad przyjęciem porządku obrad:  

14  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosy  wstrzymujące  się  

 

Ad pkt. 4 Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

Do pracy w  Komisji Uchwał i Wniosków zgodę wyrazili następujący radni: 

1) Łukasz Orłowski, 

2) Krzysztof Bandurowicz, 

3) Damian Drzewiecki.  

 

Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w  w/w składzie:  

13 głosów za bez głosów przeciwnych i 1 głos wstrzymujący  

 

Ad. pkt. 5 Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na lata 

2018-2029, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos  wstrzymujący  

 

2) w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stryków na 2018 rok: 

a) przedstawienie projektu budżetu Gminy Stryków  na 2018 rok wraz z 

wnioskami wypracowanymi przez merytoryczne Komisje RM w Strykowie, 

zaakceptowanymi przez Burmistrza Strykowa oraz uzasadnieniem Burmistrza 

Strykowa, 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa przedstawił Radzie Miejskiej w Strykowie 

główne założenia projektu budżetu gminy Stryków na rok 2018.Burmistrz mówił o 

kontynuacji rozpoczętych już zadań inwestycyjnych oraz o nowych zadaniach ujętych w 

projekcie budżetu na 2018 rok oraz przedstawił najwyższe wydatki w budżecie Gminy 

Stryków planowane na rok 2018. 
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b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi do projektu  

budżetu Gminy Stryków na 2018 rok, 

Pani Barbara Walak Skarbnik Gminy Stryków w imieniu Burmistrza Strykowa 

przedstawiła Radzie Miejskiej w Strykowie  Uchwałę Nr I/201/2017 z dnia 11 grudnia 2017 r. 

r. Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi w sprawie opinii 

dotyczącej projektu budżetu Miasta-Gminy Stryków na 2018 rok. 

c) przedstawienie opinii Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego RM w Strykowie 

do projektu budżetu Gminy Stryków  na 2018 rok, 

Radna Anna Ślęzak Przewodnicząca Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego RM w 

Strykowie przedstawiła pozytywną opinię Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego RM w 

Strykowie do projektu budżetu  Gminy Stryków  na 2018 rok wypracowaną w dniu 11 

grudnia 2017 roku na posiedzeniu Komisji Budżetu w składzie  poszerzonym o 

przewodniczących stałych Komisji rady. 

d) głosowanie nad wnioskami wypracowanymi przez merytoryczne Komisje RM 

w Strykowie, 

Wnioski do projektu budżetu Gminy Stryków na 2018 rok zaakceptowane przez 

Burmistrza Strykowa: 

 

1) zmniejszyć limit wydatków bieżących w Dz. 750 rozdz. 75023 w grupie wydatki 

statutowe o kwotę 100.000,00 zł poprzez likwidację zadania dotyczącego ogrodzenia 

terenu siedziby Urzędu Miejskiego i środki te skierować na niżej wymienione 

inwestycje: 

a) posadowienie wiat przystankowych na drodze krajowej Nr 14 – Dobra Nowiny – 

40.000,00 zł – Dz. 600, rozdz. 60004, 

b) opracowanie projektu technicznego drogi gminnej Nr 120335E – 60.000,00 zł – 

Dz.600, rozdz. 60016. 

Głosowanie nad wnioskami:  

15  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosy  wstrzymujące  się  

 

2) zmniejszyć limit wydatków majątkowych w Dz. 801, rozdz. 80101 na zadaniu pn. 

„Budowa boisk wielofunkcyjnych przy Szkole Podstawowej Nr 1 w Strykowie” o 

kwotę 150.000,00 zł i środki przeznaczyć na zadanie inwestycyjne pn. „Opracowanie 

projektu i budowa pomnika dla uczczenia 100-lecia odzyskania  przez Polskę 

Niepodległości – Dz. 921. Rozdz. 92195. 

Radny Paweł Kasica mówił, że jest przeciwny zdjęciu  środków w wysokości 150.000,00 zł i 

przeznaczeniu ich  na budowę pomnika, nie z tego względu, że jest przeciwny budowaniu 

pomnika tylko  z tego względu, że boisko wielofunkcyjne miało być zrealizowane już w roku 

bieżącym a nie zostało a potrzeby szkoły w tym zakresie są ogromne. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że zadanie budowy boiska 

wielofunkcyjnego tak zostanie skonstruowane, że pozwoli to na jego realizację. Wartość 

zadania zostanie określona w drodze przetargu. 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił, że na posiedzeniu Komisji Oświaty złożył wniosek z 

czego mógłby zostać sfinansowany i projekt i budowa pomnika co nie znalazło poparcia. 

Radny mówił, że nikt z radnych poza nim nie przedstawił innej propozycji i nie wskazał 

innego źródła finansowania budowy pomnika. 

Radny Bogdan Walczak mówił, że wyjaśnienia Pana Burmistrza odnośnie zdjęcia środków z 

jednego zadania a przeznaczenie ich na realizację pomnika były przekonujące. Mając na 
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uwadze te dwie inwestycje radny mówił, że dziecko- myśląc o szkole -  nie może być kartą 

przetargową. 

Radna Anna Ślęzak mówiła, że propozycja radnego Bandurowicz zdjęcia środków 

finansowych z budowy terenów rekreacyjnych była zagrożeniem dla wykonania tej inwestycji 

i dlatego nie została przyjęta przez komisję. 

Radny Dariusz Dziewulski mówił, że Szkoła Podstawowa Nr 1 w Strykowie długo czeka na 

boisko i dla dobra uczniów należy jej się ten obiekt. Wszystkie szkoły w gminie mają sale 

gimnastyczne. Nie jest przeciwny budowie pomnika ale jest też za budową boiska dla tej 

szkoły. 

Radny Karol Lenart mówił, że nie należy licytować co jest ważniejsze w tym przypadku. 

Burmistrz zapewnił poza tym , że ewentualnie brakujące środki 150 tys. zł na budowę boiska 

zostaną w trakcie roku uzupełnione z nadwyżki budżetowej. 

Radny Damian Drzewiecki mówił, że w projekcie budżetu na przyszły rok nie znalazł 

zapisu , że budowa boiska jest zniesiona więc skoro jest w budżecie to będzie wykonana. W 

takim wypadku cała dyskusja nad tą sprawą jest bezcelowa.  

Głosowanie nad wnioskiem:  

13 głosów za  

1 głos przeciwny  

1  głos  wstrzymujący  

 

3) w objaśnieniach do projektu budżetu w części dotyczącej strony dochodowej budżetu 

dokonać poprawki dotyczącej przywołania uchwały RM w Strykowie ustalającej 

stawki podatku od środków transportowych. Dotychczasową uchwałę zastępuje się 

uchwałą Nr XV/103/2015 RM w Strykowie z dnia 23.11.2015r. (str. 2 i 4). 

Głosowanie nad wnioskiem:  

15  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosy  wstrzymujące  się  

4) w objaśnieniach do wydatków w części dotyczącej utrzymania urzędu – Dz. 750, 

rozdz. 75023 w pozostałych wydatkach dotychczasową kwotę 165.000,00 zł na usługi 

pocztowe zastępuje się kwotą 171.000,00 zł – wpłynęła jedna oferta. Łączna wartość 

oferty wynosi 196.000,00 zł. 

Głosowanie nad wnioskiem:  

15  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosy  wstrzymujące  się  

 

5) dokonać akceptacji korekt stylistycznych bądź błędów pisarskich nie mających 

wpływu na dane liczbowe budżetu.  

Głosowanie nad wnioskiem:  

15  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosy  wstrzymujące  się  

 

d) jawna debata budżetowa, 

W debacie nad projektem budżetu głos zabrali: 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił: 

półtora roku temu na posiedzeniu jednej z komisji rady Pan dyrektor Zakładu Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej w Strykowie mówił o konieczności budowy nowej oczyszczalni 

ścieków. W przedstawionym projekcie budżetu nie ma żadnych sum związanych z budową 
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nowej oczyszczalni a jest to jedno z ważniejszych zadań dla gminy. Czy coś będzie się działo 

w tej materii w 2018 roku? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że zdajemy sobie wszyscy sprawę z 

konieczności rozbudowy oczyszczalni ścieków dla gminy. Podjęliśmy już pewne działania 

planistyczne na terenie zlokalizowanym przy ul. Ozorkowskiej i terenach przyległych  co jest 

pierwszym krokiem, ponieważ nie mając planu zagospodarowania dla tego terenu nie 

możemy przystępować do dalszej pracy. Dalej projekt techniczny dla tej inwestycji. 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił: 

żaden projekt budżetu nie będzie optymalny dla mnie. Na komisjach podnosiłem swoje uwagi 

jak i zastrzeżenia , oczywiście nie uzyskały one aprobaty dlatego wstrzymam się od 

głosowania nad projektem budżetu. Do większości zadań nie mam uwag ale do kilku  mam 

odrębne zdanie. 

Radny Bogdan Walczak mówił, że nie zgadza się ze stanowiskiem radnego Bandurowicza i 

budżet należy traktować jako budżet gminy a nie poszczególnych swoich rejonów. Są ważne 

sprawy, zarówno budowa pomnika jak i budowa boiska wielofunkcyjnego , ale nie należy 

wprowadzać atmosfery, że  dobro dziecka jest tu kartą przetargową. 

Radny mówił, że wierzy iż te obie inwestycje powstaną. Należy brać pod uwagę fakt, że jest 

już dokumentacja techniczna. 

Radny mówił, że będzie głosował za przyjęciem budżetu bo uważa , że niektóre wydatki 

zawarte w budżecie znalazły bardziej realny wymiar. 

Zdaniem radnego kolejne budżety powinny  być albo zadaniowe albo obywatelskie.  

Radny Andrzej Pożarlik mówił, że z uwagą słucha  głosów wyrażających troskę o rozwój  

młodzieży. Środki na rozwój kultury fizycznej są systematycznie zwiększane, jest to już drugi 

rok. To , że nie powstało boisko do tej pory wynika z wielu czynników. Mamy wiele 

obiektów sportowych w naszej gminie ale ci, którzy interesują się trochę sportem wiedzą , że 

jest ich i tak za mało. 

Realizując boisko przy Szkole nr 1 , na 100-lecie niepodległości mielibyśmy kolejny obiekt 

sportowy. Stryków jest dobrym przykładem na rozwój sportu.  W zasadzie dyskusja nad tym, 

czy dany obiekt ma być w tym czy innym miejscu jest niepotrzebna. Poza tym musimy 

zdawać sobie sprawę z tego ile środków finansowych w budżecie idzie na oświatę w naszej 

gminie. Żadne szkoły w okolicy nie wyglądają tak dobrze jak szkoły w naszej gminie, które 

są wyremontowane i doposażone. 

Radny Andrzej Janeczko mówił, że jest zdumiony wystąpieniem radnego Walczaka, że 

radni powinni zajmować się całą gminą. Jako radny okręgu Dobieszków , Ługi, Michałówek 

w 80% dyskutował nad sprawami Strykowa i okolicy i pytał kiedy radny Walczak dyskutował 

na temat jego okręgu wyborczego w tym okresie? 

Co do dyskutowanego budżetu-radny mówił, że  nie jest to budżet jego marzeń chociażby 

biorąc pod uwagę dom kultury, który ma stanąć , a grupa radnych wskazywała inną 

lokalizację. Ta obecna lokalizacja powoduje ogromne koszty – 45 milionów złotych i to 

sprawia wewnętrzny sprzeciw u radnego. Nawet w przypadku zakupu działki w innym terenie 

pod tą inwestycję za milion złotych i wybraniu prostego , funkcjonalnego projektu, koszty 

budowy domu kultury zamknęłyby się w granicach 20 milionów. Większość radnych, którzy 

tą lokalizację przegłosowali, jesteście z grupy Pana Burmistrza i to wy bierzecie na siebie 

odpowiedzialność za to co się będzie działo, czy budżet wytrzyma czy też nie wytrzyma. 

Może okazać się , że te inwestycje przerosną nasze możliwości. Historia osądzi was. 

Radny mówił, że docenia gest Pana Burmistrza w sprawie budowy pomnika, patriotyczną 

postawę, gdzie Burmistrz będzie mógł powiedzieć, że on też budował ten pomnik.  

Radna Anna Ślęzak mówiła, że nie chce wracać do dyskusji, która ciągnęła się latami na 

zasadzie my i wy. Idealnego budżetu nigdy pewno nie będzie, nawet wtedy ile nie byłoby 
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pieniędzy, zawsze komuś nie dogodzimy. Radna mówiła, że  jest zdania, że rada powinna nad 

tym budżetem zagłosować i skończyć dyskusję. 

Radny Bogdan Walczak odniósł się do wypowiedzi radnego Janeczko i mówił, że wiele razy 

zabierał głos w sprawach dotyczących rejonu gdzie radnym jest Pan Janeczko: budowa 

ścieżek rowerowych , budowa kanalizacji , gazociągu. Byliście zadowoleni jak został 

położony asfalt w 97 roku bo będzie można przejść suchym butem i dalej blokada 

wszystkiego, a ja chciałem żeby była kanalizacja bo wtedy i woda w Strykowie byłaby 

czyściejsza. 

Radny Jarosław Włodarczyk mówił, że ludzie nie chcą w tym miejscu domu kultury. Z tego 

co radny pamięta 10 milionów złotych było przeznaczone na dom kultury. Można było ująć z 

tego milion złoty na obelisk , na balon przy szkole i wszyscy byliby wtedy zadowoleni. 

Radny podziękował Burmistrzowi za to co Burmistrz zrobił i mówił, że mogłoby być jednak 

więcej w jego okręgu wyborczym np. oczekiwana budowa świetlicy w sołectwie Wyskoki. 

Radny Sylwester Kacprzak mówił, że przysłuchując się dyskusji zastanawia się czy bardziej 

wszystkim leży  na sercu dobro wspólne  czy dobro poszczególnych okręgów. 

Radny podziękował radnym i Burmistrzowi za to , że dostrzeżona została potrzeba inwestycji 

dla poprawy bezpieczeństwa w okręgu Dobrej. 

Co do oceny działań Pana Burmistrza- czy działania zgodne są z zasadami czy nie- radny 

mówił, że na przełomie roku Komisja Rewizyjna zajmuje się analizą sprawozdania z 

wykonania budżetu za każdy rok ubiegły i zaprosił pozostałych radnych do uczestniczenia w 

posiedzeniach nad analizą sprawozdania. 

Radny wyraził pozytywną opinię do działań Burmistrza mających na celu upamiętnienie w 

naszej gminie 100 rocznicy odzyskania niepodległości i pojawienie się środków w budżecie 

na ten cel.  

Radny Andrzej Janeczko mówił w imieniu radnego Bandurowicza , który wyczerpał już 

możliwość zabrania głosu w dyskusji, że cieszącym jest fakt dyskusji radnych jak się odbywa 

nad projektem budżetu na następny rok. Radny życzył Burmistrzowi aby 2018 rok był 

owocny w wykonaniu zaplanowanych inwestycji i całego budżetu, bo jeżeli się to nie uda to 

następny Burmistrz będzie miał pewny balast na kolejne lata. 

e) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Stryków na 2018 rok. 

 

12  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

3  głosy  wstrzymujące  się  

 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił po głosowaniu, że czasami traktuje 

radnych jak dzieci, które chcą wszystkiego na raz. Podziękował za wszystkie głosy w dyskusji 

i mówił, że będąc w terenie spotyka się z głosami mieszkańców wskazujących właśnie te 

lokalne potrzeby. Burmistrz mówił, że liczy na pomoc rady w realizacji przyjętego budżetu. 

Jednocześnie Burmistrz podziękował za ogromny wkład pracy w tworzeniu budżetu 

pracownikom Urzędu Miejskiego w Strykowie.   

 

Ad. pkt. 6 Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2017 rok 

oraz zmiany planu finansowego Zakładu Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej w Strykowie na 2017 rok, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 
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Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

2 głosy  wstrzymujące  

 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na 

lata 2017-2027, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

12  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

2 głosy  wstrzymujące  

 

c) w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z końcem roku 

budżetowego 2017, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos  wstrzymujący  

 

d) w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowych z budżetu Gminy 

Stryków na przedsięwzięcia inwestycyjne służące ochronie powietrza, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos  wstrzymujący  

Ze względu na niezgodność powstałą w obliczeniu głosów podczas głosowania nad projektem 

uchwały Przewodniczący RM w Strykowie zgłosił wniosek o reasumpcję głosowania  

Głosowanie nad wnioskiem:  

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos  wstrzymujący  

Drugie głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos  wstrzymujący 

e) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części obszaru miasta Strykowa 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 
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Radny Krzysztof Bandurowicz mówił, że wie czym to jest spowodowane. 

Radny mówił, że przystępując do ustalania lokalizacji domu kultury Burmistrz powiedział, że 

ten teren ma przewagę nad innymi, ponieważ ma plan zagospodarowania przestrzennego. 

Okazuje się , że teraz przystępujemy do zmiany tego planu i z uporem i konsekwentnie 

powtarza, że jest to zła lokalizacja. Czasami zbyt szybko, pochopnie radni podejmują decyzję. 

Mamy kolejne inwestycje więc dyskutujmy żeby nie było tak jak z domem kultury, żeby 

inwestycje nie przeciągały się w czasie i są przez to zbyt kosztowne. Przez wiele lat nie 

powstała w Strykowie żadna sztandarowa inwestycja, a teraz na okres jednej kadencji 

będziemy mieli kilka potężnych inwestycji.  

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że już wcześniej z którąś radą została 

przyjęta taka zasada, że stawiamy na oświatę, drogi, kanalizacje i infrastrukturę i staramy się 

o podniesienie możliwości budżetowych gminy. W większości drogi mamy zrealizowane- 

oczywiście są jeszcze takie , które wymagają remontu- ale dopiero teraz jesteśmy w stanie 

realizować te nasze marzenia ze względu na nasz budżet.  

Burmistrz mówił, że była to dobra droga bo w tej chwili to, czy otrzymamy środki zewnętrzne 

czy też nie, będziemy krócej lub dłużej realizować nasze zamierzenia inwestycyjne. 

 Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

11  głosów za  

1 głosów przeciwnych  

2 głos  wstrzymujący  

Przewodniczący rady ogłosił 15-to minutową przerwę w obradach. 

 

Ad. pkt. 7 Interpelacje i zapytania. 

 

Radny Damian Drzewiecki w tym punkcie obrad mówił o tym, że w okresie świąteczno-

noworocznym widoczne jest ładne oświetlenie Strykowa. Radny prosił aby w budżecie w 

ramach wolnych środków finansowych, zaplanować pozostałe miejscowości w gminie 

Stryków do świątecznego dekoracyjnego oświetlenia. 

Radny poddał pod rozwagę również możliwość wprowadzenia systemu teleinformatycznego 

komunikacji dla mieszkańców z powiadomieniem w różnych tematach na nr telefonu 

komórkowego. Do tej pory system powiadamiania realizowany jest poprzez stronę 

internetowa gminy a nie każdy ma dostęp do Internetu.  

Radny Jarosław Włodarczyk w nawiązaniu do wypowiedzi radnego Drzewieckiego mówił 

o tym , że dobrze byłoby zakupić dla wszystkich sołtysów tablety. Wcześniej już taki wniosek 

zgłaszał nieżyjący sołtys Pan Kuna. 

Radny Andrzej Janeczko mówił o następujących sprawach: 

1) co się dzieje w temacie budowy drogi Ługi –Cesarka? 

2) budowa drogi Dobieszków- Dobieszków przez las. Nikt w tej sprawie nie rozmawiał z 

leśnictwem. Dobrze byłoby aby Pan Burmistrz podjął działania w tej sprawie.  

3) czy prawdą jest , że stacja Toya podpisała umowę z gminą na realizację programów o 

gminie? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że zgłoszone wnioski radnego 

Drzewieckiego pozostają do rozważenia. 

Odnośnie drogi przez las w Dobieszkowie, wspólnie z gminą Nowosolna rozważamy 

możliwość wraz z OHP modernizację oczyszczalni ścieków i umożliwienie mieszkańcom 

naszym i z gminy Nowosolna odprowadzanie ścieków. W związku z tym przystąpimy do 

rozmów z lasami o przekazanie tej drogi. 

Z  telewizją Toya podpisaliśmy umowę i przystąpimy do realizacji programów dotyczących 

naszej gminy i nie tylko. Do współpracy zaproszone zostały gmina Zgierz i ościenne , 

również będziemy rozmawiać w temacie realizacji Internetu szerokopasmowego.  
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Pani Grażyna Popczyńska odpowiedziała, że w sprawie budowy drogi Ługi –Cesarka jest 

złożony wniosek o wydanie decyzji w ramach zrid. 

Radny Andrzej Pożarlik pytał czy w związku z obchodami 100 rocznicy niepodległości w 

naszej gminie Burmistrz planuje powołanie komitetu obchodów tej rocznicy? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że tematem obchodów 100 rocznicy 

zajmowała będzie się instytucja kultury , do tych działań zostaną również włączone szkoły. 

Radny Dariusz Dziewulski mówił o tym, że od strony ulicy Kościuszki dom kultury jest w 

złym stanie .Radny mówił o konieczności zabezpieczenia budynku aby nie stanowił 

zagrożenia dla przechodniów. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że budynek domu kultury 

zabezpieczony zostanie doraźnie do momentu rozpoczęcia budowy. 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił, że wie iż TBS nie uzyskało pozwolenia na budowę 

bloku. Radny pytał co dalej z tą inwestycją? 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa odpowiedziała, że Starosta wydał 

negatywna decyzję i nie ma pozwolenia na budowę. TBS odwołało się do sądu. 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił, że zdaje sobie sprawę z tego, że się powtarza ale 

zbyt pochopnie przekazaliśmy piękny , idealny teren, który mógłby być wykorzystany na 

budowę domu kultury. W tym momencie nie mamy ani bloku mieszkalnego ani domu 

kultury. 

Radny Jarosław Włodarczyk pytał czy urząd rozmawia w sprawie mieszkania + i czy 

przewiduje takie lokalizacje? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że przygotowywane są tereny pod 

budownictwo wysokie, w jakim kierunku pójdziemy jeszcze nie zdecydowaliśmy, ponieważ 

mamy wiele pytań i wątpliwości odnośnie programu mieszkanie +, na które otrzymaliśmy 

odpowiedzi nie koniecznie nas satysfakcjonujące. 

Radny Andrzej Pożarlik mówił, że słyszał o zainteresowaniu terenami między autostradą a 

osiedlem Piłsudskiego? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że pojawił się inwestor 

zainteresowany dwoma terenami w Strykowie , który jeszcze nie zdecydował który to będzie 

teren. Nie będzie to ani logistyka ani ciężki transport. 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił, że jest zaskoczony odpowiedzią pani Zastępcy 

Burmistrza , ze nie jest to nasza inwestycja , ponieważ gmina wniosła aport w postaci działki. 

Ja mam informację , że TBS nie uzyskało pozwolenia na budowę , ponieważ plan nie 

dopuszcza budowy nowego budynku. Odwołano się do Wojewody i Wojewoda utrzymał 

decyzję Starostwa w mocy.  

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa mówiła, że TBS zaskarżyło decyzję 

Wojewody w sądzie i sprawa jest niezakończona. 

Radny Łukasz Orłowski mówił, że nie do końca  widzi potrzebę  mocnego zainteresowania 

blokiem TBS. Komisja Budżetu odrzuciła jego wniosek o budowę kolejnego bloku przy ul. 

Sowińskiego w Strykowie. Gmina sama może budować mieszkanie +.Natomiast jeżeli nic się 

nie dzieje w temacie budowy bloku przez TBS to rozwiążmy umowę z TBS i inaczej 

zagospodarujmy ten teren bo miejsce pod budowę domu kultury nie jest najlepsze. 

Radny pytał, czy mieszkania komunalne zwolnione przez najemców mogą być remontowane 

aby podnieść ich standard? 

 

Ad. pkt. 8 Wolne wnioski i sprawy różne. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa zwracając się do sołtysów jako 

przedstawicieli samorządu w terenie przekazała szeroką informację o nowych zasadach 

odbioru odpadów komunalnych w roku 2018 r. Przygotowane informacje pisemne , ulotki 

Pani Motylińska porosiła o rozpropagowanie wśród mieszkańców poszczególnych sołectw. 
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Radny Andrzej Janeczko mówił, że mieszkańcy nie potrafią czytać tych ulotek .Najlepszym 

rozwiązaniem byłoby nagranie spotu dotyczącego odbioru odpadów. 

Radny Łukasz Orłowski poparł radnego Janeczko, że selektywny podział odpadów nie jest 

prosty i  zrobienie filmu instruktażowego byłoby najlepszym wyjściem. 

Mieszkaniec gminy mówił: 

odnośnie domu kultury- skoro gmina Stryków pretenduje do miana gmin najbogatszych to 

wzorujmy się na tych najbogatszych, a najbogatszym samorządem w Polsce jest gmina 

Kleszczów, która wydała 10 milionów złotych na budowę domu kultury w nowoczesnym 

stylu. Liczę na refleksję rady w tym temacie. 

Na ul. Jana Pawła w Strykowie były latarnie , w których świeciły żarówki ledowe. Wróciły 

teraz lampy sodowe. Kiedy będą z powrotem ledowe?  

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa udzielił odpowiedzi pytającemu: 

lampy ledowe zostały zdemontowane z powodu awarii i w ramach gwarancji przez 

wykonawcę oświetlenia zostaną naprawione i zamontowane. 

Jeżeli byśmy wychodzili z założenia , że daną inwestycję realizujemy w taki sposób bo 

jesteśmy na etapie budowy centrum sportowego i domu kultury, to proszę aby rada 

wyznaczyła granicę cenową i wtedy przystosujemy projekt do tej ceny. Rzgów też buduje 

dom kultury za 13 milionów złotych. U nas pod hasłem budowa domu kultury jest również 

budowa biblioteki, sali widowiskowo-teatralnej, odpowiedniego nagłośnienia jej,  oraz całe 

zagospodarowanie terenu.  

Pan Ryszard Miśkiewicz sołtys wsi Sosnowiec mówił, że odcinek drogi przy nowym 

rondzie od dłuższego czasu jest nieoświetlony. Jaki jest powód braku oświetlenia? 

Pani Grażyna Popczyńska odpowiedziała, że nie było wcześniejszych zgłoszeń w tej 

sprawie i przyjęła wniosek do realizacji. 

Pani Bożena Sobierajska sołtys wsi Rokitnica pytała czy utwardzenie parkingu przy 

kościele mariawickim jest ujęte w budżecie na 2018 rok? 

Radny Bogdan Walczak mówił, że jego zdaniem i radni i sołtysi powinni wiedzieć w jaki 

sposób odbywa się według nowych zasad odbiór odpadów komunalnych aby mogli 

informować mieszkańców. Szkoły zdaniem radnego też powinny prowadzić akcję 

informacyjną. 

Radny Jarosław Włodarczyk mówił o tym, że w domu kultury powinno być zorganizowane 

szkolenie odnośnie odbioru odpadów. 

Pani Monika Banasiak sołtys wsi Nowostawy Górna zwróciła się z prośbą o pomoc w 

uprzątnięciu składowiska odpadów u jednego z mieszkańców wsi Nowostawy Górne. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że sprawa nie jest prosta , nie 

mniej Urząd rozpatruje możliwość rozwiązania tego problemu. 

 

Ad. pkt. 9 Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków radny Damian Drzewiecki  odczytał 

protokół Komisji U i W i poinformował, że na posiedzeniu w dniu 28 grudnia  2017  roku 

Komisja nie przyjęła wniosków. 

 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu:  

11 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1  głos wstrzymujący  
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Ad. pkt. 8 Zamknięcie obrad. 

Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad XLIV  sesji Rady Miejskiej w Strykowie, 

prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie  o godz. 12.35 dokonał 

zamknięcia sesji mówiąc: ,, zamykam czterdziestą czwartą sesję Rady Miejskiej w Strykowie 

ˮ. 

Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała: Z. Kubiak        Przewodniczący  

Rady Miejskiej w Strykowie    

Paweł Kasica 


